
 
 

Vuosi vaihtui 

toivottavasti alkanut vuosi on parempi kuin edellinen. Siitä antaa viitteitä 

se, että toiminta on lähtenyt hyvin käyntiin yhdistyksissämme ja jäsenet 

ovat osallistuneet aika hyvin kerhojen järjestämiin tapahtumiin. Haasteet 

ovat kuitenkin edelleen samoja kuin menneenä vuotena, Euroopan turval-

lisuus ja elinkustannusten nousu. Suurimmalla osalla toimintaan osallistu-

villa yhdistyksien jäsenillä tilanne ei ole ylipääsemätön, mutta ongelmat 

kasaantuvat pienillä eläkkeillä toimeentulon kanssa painivien jäsenten kohdalla. Heillä 

yhteiskunnan tukiverkko on mahdollisesti ainoa tapa selvitä. Toivottavasti tuen tarpeessa 

olevat osaavat hakea tätä apua. 

Toivon, että jäsenemme osallistuvat laajasti myös piirimme koulutus-, kilpailu- ja virkistys-

tapahtumiin, kun se on nyt mahdollista ilman rajoituksia. Piirimme tapahtumat aloitetaan 

kilpailujen osalta heti tammikuussa ja koulutusta on tarjolla koko kevään ajan.  

Myös meille tärkeät eduskuntavaalit ovat keväällä. Kansanedustajaehdokkailla on nyt 

loistava paikka kertoa, miten he tullessaan valituiksi ottavat erityisesti huomioon ikäihmisten 

asiat. Meidän tulee olla tarkkana, miten ehdokkaat ja puolueet käsittelevät puheissaan 

eläkeläisten asioita. Vielä tärkeämpää on muistaa, miten eri puolueet ovat aiemmin ottaneet 

tosiasiallisesti huomioon heikommassa asemassa olevat kansalaiset. Toivottavasti äänes-

tyskäyttäytyminen, ja sitä myötä tulos ovat inhimillisyyttä ja oikeudenmukaisuutta suosivaa. 

Toivotan kaikille hyvää loppuvuotta. 
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